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Protokół Nr XLIII/10 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 8 stycznia 2010 roku  
o godzinie 15.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
 
Obrady rozpoczęto w dniu 8 stycznia 2010 roku o godzinie 15.00. 
Obrady zakończono w dniu 8 stycznia 2010 roku o godzinie 16.30.  
W XLIII sesji Rady Miejskiej udział wzięło 14 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Lew – Pilarska; 
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń – Jan Kaźmierczak;  
• Skarbnik Gminy Czempiń Halina Łączna;  
• Sekretarz Urzędu Gminy w Czempiniu – Aleksandra Marciniak;  
• Radca prawny – Roman Hojan; 
• Radny Powiatu Kościańskiego – Bolesław Ratajczak;  
• Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miejskiej w Czempiniu – Krzysztof Kupiec; 
• Zastępca Przewodniczącego Młodzieżowej Rady Miejskiej w Czempiniu – Paulina 

Wojna;  
• Przedstawiciele Posterunku Policji w Czempiniu – młodszy aspirant Zbigniew 

Borowski, sierżant Łukasz Szczerbal;   
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 8 stycznia 2010 
roku o godzinie 15.00 otworzył XLIII sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, że zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na Sekretarza 
obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu Wicepr zewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego.  
 

Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, że radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad XLIII sesji. Do przedłożonego 
porządku obrad: 
 
W dniu 7 stycznia 2010 roku Burmistrz Gminy Czempiń złożyła wniosek o wprowadzenie do 
porządku obrad XLIII sesji punktu: „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy Czempiń na 2010 rok.”.  
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Wniosek stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie wprowadziła 
do porządku obrad punkt: „Podj ęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy Czempiń na 2010 rok.” w punkcie 4a porządku 
obrad.  

 
Wobec powyższego porządek obrad posiedzenia przedstawiał się w sposób następujący:  

1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XLII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych.  
4a. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Czempiń na 2010 rok.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę             

i zbiorowe odprowadzanie ścieków przez Zakład Gospodarki Komunalnej                         
w Czempiniu.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę, 
dostarczaną przez Przedsiębiorstwo Produkcyjno – Handlowo – Usługowe „EKO – 
TECH” sp. z o.o. w Piotrkowicach.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych na lata 2010-2015. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym. 
9. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności                   

w okresie międzysesyjnym.  
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
11. Wolne głosy i wnioski.  
12. Zakończenie sesji.  

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że 
zapoznał się z protokołem z XLII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i nie ma zastrzeżeń co do 
jego treści.  
  
Radna Elżbieta Grygier nadzorująca sporządzenie protokołu z XLII sesji Rady Miejskiej               
w Czempiniu stwierdziła, że nie ma zastrzeżeń co do jego treści i wnosi do Rady Miejskiej           
w Czempiniu o przyjęcie go bez odczytania.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z XLII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 17 grudnia 2009 roku.  

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje zgłosili:  

1) radny Augustyn Szymczak w sprawie wystąpienia do Zarządu Dróg Powiatowych              
o ustawienie tablic informacyjnych z oznaczeniem poszczególnych posesji na terenie 
wsi Betkowo:   

• od nr 1 do 14; 
• od nr 15 do 21; 
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• od nr 22 do 26.  
2) radny Aleksander Wieliński w sprawie usunięcia tzw. „kaszy pośniegowej” na ulicy 

Polnej w Czempiniu; w przypadku większych opadów nie będzie możliwości 
przejazdu tą drogą;   

3) radny Wojciech Adamski w sprawie udzielenia odpowiedzi na pytanie, jak daleko są 
zaawansowane rozmowy z Aquanetem – uchwała została przez Radę Miejską                   
w Czempiniu w zeszłym roku,    

4) radny Krzysztof Giemza w sprawach:  
a) wystąpienia do zarządu Dróg Krajowych w Poznaniu o:  

• przesunięcie słupa od znaku oświetleniowego i znaku przejścia dla pieszych           
z chodnika przy drodze nr 5 w Głuchowie koło krzyżówki do Siernik – obecne 
ustawienie powoduje utrudnienia w ruchu pieszych;  

• wyrwanie kłującego żywopłotu przy chodniku koło nowego ronda                        
w Głuchowie, ponieważ obecnie trudno jest się minąć na nowym chodniku 
dwóm osobom jednocześnie;  

• rozpatrzenie możliwości poszerzenia wjazdu z drogi nr 5 na plac przy kościele 
w Głuchowie; 

b) wystąpienie do Zarządu Dróg Powiatowych w Kościanie o wycinkę 
suchych drzew, gałęzi i krzaków przy drodze powiatowej z Piotrowa          
w kierunku Modrza;  

c) wystąpienie do Zarządu Dróg Wojewódzkich o: 
• rozpatrzenie możliwości zamontowania barier ochronnych wzdłuż chodnika od 

ronda w Głuchowie w kierunku Czempinia wzdłuż posesji nr 24 i 26 przy ulicy 
Kościańskiej, co poprawiłoby bezpieczeństwo dzieci chodzących tam do 
szkoły;  

• podniesienie zaniżenia w chodniku w Głuchowie na wysokości posesji nr 24             
i 26 przy ulicy Kościańskiej, w obecnej sytuacji powstają tam zastoiny wody; 

• o zwrócenie uwagi na sytuację podczas odśnieżania drogi wojewódzkiej                   
z Czempinia do Głuchowa – na skutek odśnieżania przy rondzie w Głuchowie 
został zasypany chodnik;    

5) Piotr Wojciechowski w sprawach: 
• wystąpienia do zarządu Dróg Krajowych o usuniecie mankamentów, które 

pojawiły się w oznakowaniu poziomym drogi krajowej nr 5 w Jarogniewicach: 
- został zmniejszony wjazd na parking dla tirów od strony Poznania, co 
spowodowało, że tiry niszczą chodnik, ponieważ w wyznaczonym miejscu się 
nie mieszczą;  
- wyjazd z tego parkingu jest możliwy jedynie w stronę Kościana i żeby nie 
łamać przepisów zakazujących przejeżdżania podwójnej linii ciągłej, 
należałoby nadkładać dużo drogi;  
- wjazd do sklepu dzierżawionego przez Pana Łukowiaka – jadąc od strony 
Kościana praktycznie nie można skręcić w lewo; należałoby udać się na 
parking, z niego wyjechać i dopiero wjechać w prawo do sklepu; wyjeżdżając  
z tego sklepu nie można skręcić w lewo; 
- przy sklepie Ramzes również wyjazd jest jedynie prawostronny, zatem 
zgodnie z przepisami nie można się udać bezpośrednio ani do Jarogniewic, ani 
do Piotrkowic;   

• zwrócenie się do Zarządu Dróg Powiatowych o usunięcie tzw. „kaszy 
pośniegowej” z drogi Jarogniewice – Piotrkowice – wystarczyłoby po drodze 
tej przejechać pługiem, aby wygarnąć zalegający śnieg na bok;  



4 
 

•  zwrócenie uwagi przewoźnikowi wożącemu dzieci do szkół na trasie do 
Jarogniewic o dostosowanie prędkości do warunków jazdy, ponieważ jazda            
z prędkością 95km/h jest obecnie niebezpieczna,  

• drogi do Donatowa – Komisja Rewizyjna badając sprawę dowiedziała się, że 
nie obowiązuje gwarancja na usterki, jakie w drodze powstały; gdyby droga ta 
całkowicie się „rozleciała”, wówczas gwarancja obejmowałaby to; radny Piotr 
Wojciechowski wskazał, że sprawę tą Komisja Rewizyjna będzie nadal badać, 
ponieważ zapowiadany jest remont tej drogi ze środków gminnych, tymczasem 
w umowie mówi się o trwającej 36 miesięcy gwarancji, 

• udzielenie odpowiedzi na pytanie, czyim obowiązkiem i kiedy jest odśnieżanie 
chodników przy posesji.     

  
Do punktu 4a porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy  Czempiń 
na 2010 rok przedstawionej wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – 
Halinę Łączną, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XLIII/250/10 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 8 stycznia 2010r.             
zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Czempiń na 2010 rok 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę 
Łączną.  
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 5 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę                   
i zbiorowe odprowadzanie ścieków przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Czempiniu 
przedstawionej wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń – Jana 
Kaźmierczaka:   
 
Radny Krzysztof Giemza wyraził pogląd, że proponowana podwyżka cen wody jest do 
przyjęcia, ponieważ nie jest zbyt duża; inaczej jest w przypadku proponowanej podwyżki cen 
ścieków. Radny Krzysztof Giemza podkreślił, że gdyby działania prowadzone przez gminę              
w zakresie gospodarki odpadami, a szczególnie ich skrupulatnego oddawania przez 
mieszkańców, były bardziej dociekliwe, na pewno nie byłoby konieczności tak znaczącej 
podwyżki cen odbioru ścieków. Radny Krzysztof Giemza wskazał, że wiadomo, iż wiele osób 
posiadających możliwość podłączenia się do sieci kanalizacji sanitarnej, nie korzysta z niej. 
Radny Krzysztof Giemza podkreślił, że Burmistrz Gminy Czempiń w tej kwestii zrobiła 
bardzo mało, a są możliwości pozyskania rezerw budżetowych dla gminy. Zdaniem radnego 
Krzysztofa Giemzy z pozyskanych środków po podłączeniu się mieszkańców do sieci, można 
by pobudować wiele kilometrów sieci kanalizacji sanitarnej.  
   
Radny Wojciech Adamski podkreślił, że od trzech lat Zakład Gospodarki Komunalnej podaje 
informację, że nie jest sprzedawana cała woda przez niego wyprodukowana. Radny Wojciech 
Adamski wskazał, że około 20 % wyprodukowanej wody nie jest sprzedanej, zatem jest to 
wyraźna strata dla gminy.  
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Radny Aleksander Wieliński podkreślił, że sytuacja, o której teraz mowa powtarza się już od 
kilku lat i nie poprawia się nic w tym temacie. Radny Aleksander Wieliński wskazał, że jest 
wiele przypadków, w których mieszkańcy mają możliwość podłączenia się do sieci 
kanalizacji sanitarnej, ale tego nie robią. Zdaniem radnego Aleksandra Wielińskiego przy 
podwyżce cen wody i ścieków „zostają ukarani” ci mieszkańcy, którzy mają podłączenie do 
sieci kanalizacji sanitarnej i płacą za odprowadzanie ścieków. 
 
Radny Przemysław Sztukowski wskazał, że wniosek o zatwierdzenie taryfy został 
sporządzony przez Zakład Gospodarki Komunalnej zgodnie z wymogami prawa. Zdaniem 
radnego Przemysława Sztukowskiego zabrakło w nim jednak wskazania, jakie są plany 
realizacji remontów i inwestycji w 2010 roku, podano jedynie informację, że ZGK skupi się 
na remoncie hydroforni, którego koszt wyniesie około 230 000 zł. Zdaniem radnego 
Przemysława Sztukowskiego ZGK zbyt późno jednak wskazało na konieczność partycypacji 
w kosztach realizacji tego remontu przez gminę Czempiń, ponieważ wniosek złożyło już po 
uchwaleniu budżetu na 2010 rok.  
 
Radny Piotr Wojciechowski przypomniał, że Rada Miejska w Czempiniu podjęła w dniu           
11 stycznia 2006r. uchwałę Nr XLIV/281/06 w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Czempiń, w której jednoznacznie określono, że jeśli 
zostanie pobudowana sieć kanalizacji sanitarnej, to właściciel nieruchomości ma czas                  
9 miesięcy na podłączenie się do sieci. Radny Piotr Wojciechowski wskazał, że są zatem 
możliwości wyegzekwowania tego obowiązku, jednakże nie realizuje się uchwał podjętych 
przez Radę Miejską w Czempiniu.  
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że nie ma możliwości obniżenia ceny odbioru 
ścieków; jak również nie ma konkretnych narzędzi, w które wyposażona byłaby gmina dla 
wyegzekwowania od mieszkańców obowiązku podłączenia się do sieci kanalizacji sanitarnej. 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, że w miarę możliwości kadrowych prowadzona 
jest wybiórcza kontrola mieszkańców gminy w zakresie podłączeń do sieci kanalizacji. 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że podczas jednego dnia kontroli możliwe jest jej 
przeprowadzenie w maksymalnie czterech nieruchomościach, ponieważ są to dość 
czasochłonne procedury. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, że nawet przy 
zwiększeniu odbioru ścieków, nie byłoby możliwości obniżenia ich ceny, ponieważ rosną 
inne koszty, takie jak energia, koszty utrzymania pracowników ZGK. Burmistrz Dorota Lew 
– Pilarska wskazała, że trwa w tej chwili uaktualnianie informacji na temat realizacji 
obowiązku podłączenia się do sieci kanalizacji sanitarnej przez mieszkańców gminy 
Czempiń. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska zadeklarowała, że do połowy 2010 roku zostaną 
pojęte kroki zmierzające do uregulowania tej sytuacji, o których radni w stosownym czasie 
zostaną poinformowani. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że nie jest łatwą sprawą 
zobowiązać kogoś do podłączenia się do sieci kanalizacyjnej i poniesienia określonych 
kosztów, podczas gdy mieszkańcowi brakuje „pieniędzy na chleb”.  
 
Radny Przemysław Sztukowski wskazał, że z przedstawionych kalkulacji środków, jakie 
ZGK wypracuje w 2010 roku wynika, że nie jest pewne, czy zostanie wykonany remont 
hydroforni. Radny Przemysław Sztukowski wyraził ubolewanie, że Zakład tak późno zwrócił 
się do gminy o pokrycie kosztów robocizny przy tym remoncie. Radny Przemysław 
Sztukowski podkreślił, że podwyżki cen wody i ścieków byłyby bardziej uzasadnione, gdyby 
mieszkańcy widzieli, jakie prace modernizacyjne są wykonywane w sieci wodociągowej                 
i kanalizacyjnej. Radny Przemysław Sztukowski wskazał, że w obecnej sytuacji wykonanie 
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remontu hydroforni jest zagrożone, a prace modernizacyjne muszą być wykonywane, 
ponieważ sieć wodociągowa i kanalizacyjna jest zdewastowana.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, że sieć wodociągowa                    
i kanalizacyjna na terenie gminy Czempiń nie jest zdewastowana, a ZGK stara się ją 
utrzymywać w niepogorszonym stanie. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że nie jest 
zagrożona realizacja remontu hydroforni. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, że 
granica realizacji remontów przez ZGK jest wyznaczona przez wysokość taryfy i gdyby ZGK 
zaplanował więcej remontów, wówczas musiałoby to znaleźć odzwierciedlenie w cenie wody, 
która mogłaby być przez mieszkańców nie do zaakceptowania. 
 
Radny Aleksander Wieliński wskazał, że są miejsca na terenie gminy Czempiń, w których od 
2006 roku nie udaje się podłączyć mieszkańców do wybudowanej sieci kanalizacji sanitarnej. 
Radny Aleksander Wieliński podkreślił, że znane są przypadki, w których mimo 
poprowadzenia sieci kanalizacyjnej, mieszkaniec nie podłącza się do niej. Radny Aleksander 
Wieliński przypomniał, że w przypadku ubiegania się o środki unijne, Burmistrz podnosi 
argument, że gmina nie jest najbiedniejsza i nie spełnia kryteriów otrzymania tychże środków, 
tymczasem w momencie, kiedy mieszkańcy powinni zostać zobowiązani do podłączenia do 
sieci kanalizacyjnej, okazuje się, że są na to zbyt biedni.  
 
Radny Krzysztof Giemza zgodził się z powyższą wypowiedzią, wskazując, że brak 
możliwości finansowej podłączenia się mieszkańców do sieci może być powodem takiej 
sytuacji w wyjątkowych przypadkach. Radny Krzysztof Giemza podkreślił, że gospodarka 
ściekowa jest jedną z najważniejszych gałęzi funkcjonowania gminy, tymczasem w gminie 
Czempiń traktuje się ją „po macoszemu”. Radny Krzysztof Giemza przypomniał, że 
obowiązkiem Burmistrza jest dokonanie kontroli pozwalających na ustalenie, ile gospodarstw 
jest podłączonych do sieci kanalizacji sanitarnej. Radny Krzysztof Giemza podkreślił, że 
podejmowanie jakichkolwiek działań w tej tematyce jest „niepopularne”. Radny Krzysztof 
Giemza wskazał, że jest winą radnych i burmistrza, że sytuacji tej nie potrafią od tylu lat 
uregulować. 
 
Radny Jerzy Krzyżostaniak wskazał, że znane jest średnie zużycie wody przez rodzinę, z tych 
danych można jednoznacznie wywnioskować, że jeśli uczciwie byłyby odstawiane ścieki  - 
tam, gdzie mieszkaniec nie podłącza się do sieci – to koszty te byłyby dla niego zbyt wysokie. 
Radny Jerzy Krzyżostaniak podkreślił, że jeśli ktoś rzetelnie odstawia ścieki, to na pewno nie 
jest to dla niego korzystne rozwiązanie.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 9 głosami „za”, przy                    
4 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę nr 
XLIII/251/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 8 stycznia 2010r. w sprawie 
zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Czempiniu przedstawioną wraz 
z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza Gminy Czempiń – Jana Kaźmierczaka.   
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 6 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę, 
dostarczaną przez Przedsiębiorstwo Produkcyjno – Handlowo – Usługowe „EKO – TECH” 
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sp. z o.o. w Piotrkowicach przedstawionej wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę Burmistrza 
Gminy Czempiń – Jana Kaźmierczaka, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr XLIII/252/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 8 stycznia 2010r.            
w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę, dostarczaną 
przez Przedsiębiorstwo Produkcyjno – Handlowo – Usługowe „EKO – TECH” 
sp. z o.o. w Piotrkowicach przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Zastępcę 
Burmistrza Gminy Czempiń – Jana Kaźmierczaka.   
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 7 porządku obrad:  
 
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Czempiniu Zdzisława Lehmann poinformowała, 
że obowiązek uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych wynika 
z ustawy z dnia 12 marca 2004r. o pomocy społecznej. Zdzisława Lehmann wskazała, że 
posiadanie takiego dokumentu pozwoli na aplikowanie przez OPS o środki zewnętrzne.  
 
Radny Wojciech Adamski  wyraził pogląd, że „zastanawia się nad czym ma głosować”. 
Radny Wojciech Adamski wskazał, że wie, co znajduje się w I części Strategii – dokładne 
opracowanie dotyczące aktualnej sytuacji w gminie, natomiast w II części nie odnalazł 
żadnego punktu, który mówiłby o zamiarze podjęcia konkretnych działań, są tam 
zamieszczone tylko hasła. Radny Wojciech Adamski wskazał, że był przeświadczony, że             
w strategii zapowiada się to, co ma zostać w przyszłości zrobione w gminie, natomiast zapisy 
tej strategii mogłyby odpowiadać każdej gminie, czy powiatowi.                            
 
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Czempiniu Zdzisława Lehmann wskazała, że             
w przygotowanej Strategii chodziło o zidentyfikowanie podstawowych problemów, z którymi 
boryka się gmina Czempiń. Zdzisława Lehmann podkreśliła, że nie można dziwić się temu, że 
dokument ten jest podobny do powstających w innych gminach, ponieważ generalnie gminy 
na terenie kraju borykają się z podobnymi problemami. Zdzisława Lehmann wskazała, że 
kolejnym krokiem po podjęciu tej Strategii będzie poszukiwanie sposobów rozwiązań 
zidentyfikowanych problemów. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 11 głosami „za”, przy braku 
głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę nr 
XLIII/253/09 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 8 stycznia 2010r. w sprawie 
przyj ęcia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 
2010-2015. 

          Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
Do punktu 8 porządku obrad: 
 
Do Sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym oraz 
wykazu zarządzeń stanowiącego załącznik nr 7 do niniejszego protokołu, uwag nie 
wniesiono.  
 
Do punktu 9 porządku obrad:  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że 
w okresie międzysesyjnym reprezentował Radę Miejską w Czempiniu na odbywających się 
uroczystościach; w każdą środę pełnił dyżur w Urzędzie Gminy w Czempiniu.  
 
Do punktu 10 porządku obrad: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Lew – Pilarska wskazała, że interpelacje radnych zostaną 
przekierowane do odpowiednich zarządców dróg.  
W odpowiedzi na interpelację radnego Piotra Wojciechowskiego w kwestii obowiązku 
odśnieżania, Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Lew – Pilarska wskazała, że jest 
obowiązkiem mieszkańca utrzymać odpowiedni stan chodnika przed jego posesją. Burmistrz 
Dorota Lew – Pilarska zaapelowała o zrozumienie dla służb usuwających skutki zimy                    
i podkreśliła, że jako mieszkańcy gminy powinniśmy sobie wzajemnie pomóc w należytym 
utrzymaniu stanu chodników na terenie gminy.    
 
Do punktu 11 porządku obrad: 
  
W odpowiedzi na pytanie radnego Macieja Głochowiaka, jak daleko są zawansowane prace 
nad budową sali sportowej przy Gimnazjum w Borowie, Burmistrz Gminy Czempiń Dorota 
Lew – Pilarska wskazała, że prace budowlane zostały zakończone, trwają odbiory budynku 
przez odpowiednie służby, do końca lutego planuje się wyposażyć salę w sprzęt sportowy.  
 
Do punktu 12 porządku obrad:  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu zamknął 
obrady XLIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 
Protokołował:                                                           Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu  
mgr M. Głucha                                                                 /-/ Krzysztof Sankiewicz  
Kierownik Referatu Organizacyjnego   
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